



考評局灣仔及新蒲崗辦事處櫃台服務暫停

因應政府就「對公共衛生有重要性的新型傳染病預備及應變計劃」提升應變級別至緊急，考評局灣仔辦事處(香港灣仔軒尼詩道130號修頓中心12樓)的櫃台服務將繼續暫停，而新蒲崗辦事處(九龍新蒲崗爵祿街17號地下及3樓)的櫃台服務由2月10日起暫停，直至另行通知。

考試／服務	查詢
香港中學文憑考試 教師語文能力評核	*電話：3628 8860 電郵： dse@hkeaa.edu.hk
國際及專業考試	*電話：3628 8787 電郵： ie@hkeaa.edu.hk 網上報名： https://online.hkeaa.edu.hk/Portal/home.xhtml
考評局網上書店	https://online.hkeaa.edu.hk/Bookstore/faces/1_home.xhtml

*熱線服務時間：星期一至五 早上 8 時 30 分至下午 5 時 30 分

—完—

日期：2020 年 2 月 7 日

**Suspension of Counter Services at
The HKEAA Wan Chai and San Po Kong Offices**

To tie in with the Emergency Response Level raised under the 'Preparedness and Response Plan for Novel Infectious Disease of Public Health Significance' of the Government, counter service at the HKEAA Wan Chai Office (Southorn Centre, 12/F, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong) will continue to be suspended. Counter service at San Po Kong Office (G/F and 3/F, 17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon) will be suspended from 10 February 2020 until further notice.

Examinations/ Services	Enquiries
Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) Language Proficiency Assessment for Teachers (LPAT)	*Tel : 3628 8860 Email : dse@hkeaa.edu.hk
International and Professional Examinations	*Tel : 3628 8787 Email : ie@hkeaa.edu.hk Online registration: https://online.hkeaa.edu.hk/Portal/home.xhtml
HKEAA Online Bookstore	https://online.hkeaa.edu.hk/Bookstore/faces/1_home.xhtml

*Hotline opening times: Monday – Friday 8:30am - 5:30pm

—End—

Date: 7 February 2020